
 

  

       

Til stede: Erik, Morten, Birgitte, Nanna, Kristine, Elisabeth, Marie, Lotte, Tina og Tina. 

 

Godkendelse af referat fra d. 22/1 og 23/2 2025 

 

Orientering samt punkter fra daglig leder. 

Bambi er blevet undersøgt ved en sleip analyse, der viste at hun ikke længere er halt. 

Genoptræningen fortsættes. 

Topper er halt, men i bedring. 

Den hest vi skulle have haft lånt, bliver ikke til noget alligevel. 

Nanna kigger stadig efter en elevpony. Optimalt 2 stk. 

Der er bestilt sadelmager til elevhestene. (Abi, Musse, Lebo og Bambi.)  

 

Orientering fra formand. 

Tak for en god generalforsamling.  

Syddjurs kommune har lavet en gratis side med info om fonde. DIF har sendt tilsvarende ud.  

 

Orientering samt punkter fra ejere. 

Det forsøges at rense grøften ved sommerfoldene.  

Kommunen har været ude og rense ved naboen. Aqua Djurs kommer og renser deres rør. 

Grundvandet på markerne er allerede faldet.  

Det betyder forhåbentlig mere tørre folde til sommer.  

Sætte påmindelse til kommunen ang. rensning af rør på årshjulet.  

 

Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi. 

Venter til næste gang, når Elisabeth er sat mere ind i tingene. 



 

Opfølgning af plan ift. Fonde. 

Tina V søger til ponyer, Tina M søger til rytterstue, Marie søger til udendørsbaner.  

Traktorudvalget kigger stadig på traktor. 

 

Årshjul. 

 -Elevstævne 

Nanna har søgt og fået godkendt propertioner til stævner.  

 

-Arbejdsfordeling i bestyrelsen 

Der kan godt bruges flere kræfter i cafeudvalget. Vi snakker om det til næste opstalder- 

ogpartmmøde. 

 

-Tilrette hjemmeside 

Birgitte retter undervisningspriser. Nanna ændrer sponsorer.  

 

-Indhente børneattester på nye bestyrelsesmedlemmer 

Birgitte indhenter. 

 

-Uploade regnskab i Conventus 

Jena sørger for at ligge det ind.  

 

-Arbejdsdag: 

Nanna spørger ind til om der kan gøres noget for vand i løbegangen. 

Kan der sættes tagrender på stalden, for at afhjælpe vandet der løber ned til løbegangen.   

Der laves en ønske/ to-do liste med arbejdsopgaver til arbejdsdagen. 

Trappe til dommervogn. 

 

 

 

 



 

Lokaletilskud 2025 - antal medlemmer over 25 år. (arbejdsgruppe)  

Det reele antal medlemmer over 25 stemmer ikke overens med det der er indberettet ift 

lokaletilskud. Gruppen arbejder videre og vil kontakte kommunen. DRF og Syddjurs kommunes 

regler i forhold til indberetning af medlemmer, undersøges. 

 

Nyt fra arbejdsgruppe vedr. elevheste. 

Arbejdsgruppen spørger om bestyrelsen kan godkende, at vi tegner forsikring på elevhestene, ikke 

længere lader dem vaccinere mod Herpes, samt at vi dropper krav omkring herpesvaccine til 

opstaldere.  

Bestyrelsen vedtager dette. (Jumani er undtaget)  

 

Frivillighedspuljen -Spar Nord. Birgitte vil tænke over hvordan man involverer elevforældrene 

mere.  

Der tænkes også forskellige tanker omkring lån af rideskolehest. 

 

Forretningsorden 

Gennemgåes og tilrettes. Birgitte vil lægge den på hjemmesiden. 

 

Underskrivelse af konstituering 

Tina lægger i rytterstuen til underskrift. 

 

Luna - pony 

Der er pt ikke nogen ledig boks og Lotte har lovet at tage det med bestyrelsen.  

Der er forskellige mulige løsninger.  

 

Revidere kontrakter. 

-Skal der indskrives forventninger til frivillighed. 

Det besluttes at der ændres i kontrakten at det forventes at man er med til at planlægge eller 

hjælpe  til min 4 stævner, da Kongsvad vægter frivillighed højt. Grundig information omkring 

forskellige arbejdsopgaver. Skrives ud og nævnes på opstaldermøde.  



 

Det vedtages at man skal betale med 2 staldvagter, hvis ikke man kan hjælpe.  

Tina skriver ud med info om dette i nyhedsbrevet.  

Det skal også fremhæves, når der kommer nye opstaldere, at vi vægter frivillighed højt. 

 

-Sommergræs 

Info om dette på opstalder- og partmøde. 

 

Bokse/enefolde 

 

 

Huller i bunden i ridehallen. 

Sandet kravler om bag ved barrieren, da brædderne ikke er langt nok nede. En løsning kan være at 

grave fri og sætte et bræt på bagsiden af de brædder der er hele vejen rundt. Erik, Morten og 

Jeppe planlægger og udfører det på arbejdsdagen. Tina skriver ud i nyhedsbrevet om at man skal 

være opmærksom når man rider inde.  

 

Eventuelt: 

 

Skal der afholdes Skt. Hans på Kongsvad i år?  

Eventgruppen ser på dette. 

Der er en olietank der bliver for gammel ( på et tidspunkt) Den skal erstattes af en ny.  

Udendørsbanerne trænger til flis. Lotte bestiller og Erik kører det ud.  

 

 

Dato for opstaldermøde og partsmøde: Onsdag d. 26/3-25 kl. 19.30. 

 

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag d. 10/4-25 hos Jena. 



 

 


